
Il·lustríssim Senyor Manuel Bustos Garrido 
Alcalde President de l’Ajuntament de Sabadell 
 
 
 
Benvolgut: 
 
 
 
Us faig arribar la proposta que plantejarem a la passada Comissió 

Informativa de Territori sobre la futura remodelació de la Plaça del Taulí. 

 

En el moment de tenir coneixement de que es volia remodelar aquesta 

plaça des del nostre Grup Municipal vàrem plantejar la possibilitat de 

posposar aquesta reforma per evitar la incidència negativa que tindrien 

les obres d’enderroc de l’actual Caserna de la Guàrdia Civil i de la 

construcció del futur edifici del Parc de Salut.  

 

També vàrem plantejat que s’estudiés la possibilitat d’unificar la plaça 

amb la zona urbanitzada del Parc de Salut de cara a crear un únic i ampli 

espai públic amb un tractament unificat. 

 

Considerem que es tracta d’una proposta beneficiosa per aquell espai i 

per la ciutat i que evitaria una possible duplicitat d’inversió. És per 

aquests motius que demanem que es tingui en compte aquesta proposta 

abans d’avançar amb el projecte definitiu de la plaça. 

 
 
Cordialment, 
 
 
Isidre Soler Clarena 
Regidor Portaveu d’Entesa per Sabadell 
 
Sabadell, 11 d’octubre de 2006 


